
 
Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 
 
 
Zápis č.  6/2023 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 22. 8. 2023 
 
 
Přítomni :       př. Kamberský,   Gojdášová,  Klejna, Jezdinská,  Klejnová,  Kábrtová,     
                      Ficner, Mervartová, Brát, Ing. Nálevková          
 
 
Výborem ZO byly projednány tyto  záležitosti  :  
 
 

-  výborem ZO byla projednána otázka dalších brigád – vzhledem k tomu že 
v měsíci září proběhne moštování, je třeba provést terénní úpravy u HB -  
posekání trávy, úprava příjezdové cesty k HB. Předsedové jednotlivých osad 
zajistí brigádníky 
 

- výbor ZO upozorňuje, že začátkem měsíce září bude vypsán termín svozu 
železného šrotu (všední den). Zahrádkáři, kteří chtějí železný šrot odvést, jej 
připraví na svých zahrádkách u cesty 

 
- výbor ZO souhlasí s  přijetím nového člena – Ožďan Josef – p.č. 236/B, Ing. 

Mihalečko Jan – p.č. 258/C, Špelda Petr – p.č. 89/A1 a Vích Filip – p.č. 
114/A2 

 
- výbor  ZO souhlasí v výstavbou pergoly – p.č. 208/B př. Jančíková, se stavbou 

montované chatky – p.č. 258/C př, Ing. Mihalečko, stavbou kůlny na nářadí – 
p.č. 38/A př. Janoušek, stavbou dřevěné pergoly – p.č. 162/A2 př. Jacháčková 
a postavení pergoly – p.č. 163/A2 – př. Kulmanová 
 

- vzhledem k tomu, že opět došlo k porouchání systému otvírání brány u 
hlavního vchodu do zahrádkářské kolonie, výbor ZO upozorňuje všechny 
zahrádkáře, kteří mají na svých zahrádkách návštěvy a ty opouštějí 
zahrádkářskou kolonii v pozdních večerních hodinách, aby je informovali o 
způsobu otvírání a zavírání hlavní brány. Pro pěší slouží výhradně branka! 
Brána slouží pouze pro vjezd aut ! 

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy osady A2 o provedené opravě 

střechy   na veřejném WC, kterou povedl př. Haas, informaci o opravě vody na 
p.č. 163 a 164 a žádost o materiál na opravu plotu u hlavního vchodu do 
zahrádkářské  kolonie 

 
 
 
 
 
 



 
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy osady C o nutnosti  zajišťování  
kontejnerů na biologický odpad u osady C – je třeba, aby zahrádkáři při 
vyvážení odpadu zajištění kontejnerů zkontrolovali. Dále upozorňuje všechny 
zahrádkáře, kteří si vodí na zahrádky psy, aby je hlídali a zajistili, aby neběhali 
na okolní zahrádky. 

 
- během výborové schůze řešil předseda ZO s dílenským předsedou závadu na 

dodávce vody na osadu C , kterou nahlásil př. Jaroš. Závada byla na čerpadle. 
Dodávka vody pro osadu C byla vyřešena provizorním napojením na čerpadlo 
pro ostatní osady a bylo objednáno pro osadu C nové čerpadlo 

 
 
 
 
 
 
 
                           Příští termín výborové schůze bude určen dle potřeby                                                                                     

 
 
 
 
 
 
 
                                                                             Jan Kamberský  v.r. 
                                                                              předseda ZO ČZS 
 
 
 
 
 

Zapsala : Miroslava Jezdinská 
 

http:/zahradkari-zokryblice.web.cz 
 
 

 
 
                                                                    
                                  


